
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-10, § 18 

 

 Tid: 10 mars 2009 kl 16.30 – 17.10 

   

 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 

   

 Justerat: 23 mars 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 

samt borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 18 



  

Ljussättning av Sätra vattentorn. Svar på skrivelse från Skärholmens 

stadsdelsnämnd 

Dnr T2008-610-03511 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar kontorets utlåtande som svar på 

 skrivelsen. 

 

Ärendets handling  

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 28 januari 2009. 

 

 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten 

 Kajsa Stenfelt föreslog att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens 

 sammanträde. 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) föreslog följande: 

1. Ärendet återremitteras. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Staden har genomfört ett flertal projekt som handlar om belysning av byggnader i 

syfte att skapa ökad känsla av trygghet och en vackrare stadsmiljö. Här förordas 

av en stadsdelsnämnd ett sådant projekt i ytterstaden. Det rör en byggnad som 

sticker ut och är hållpunkt i den lokala miljön, och som passeras av ett lokalt 

gångstråk. Vi anser att frågan bör omprövas i positiv anda. I vår budget fanns 

dessutom ytterligare medel för ytterstaden, både för investeringar och drift. 

 

Härefter framlades följande förslag till beslut: 

 

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp), 

 ledamoten Anders Broberg (kd), ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten 

 Kajsa Stenfelt ställde sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

Omröstning 

Ordföranden tog först upp förslaget om att återremittera ärendet och ställde det mot 

förslaget att avgöra ärendet i dag. Nämnden beslutade att avgöra ärendet i dag. 

 

Därefter beslutade nämnden enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) med hänvisning till sitt förslag om återremiss. 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


